
Godox 固件说明

iT30ProS 固件说明

一、请使用神牛固件升级软件 G3 V1.1 打开该固件进行升级。 G3 V1.1 可在官网上下载。

二、版本号查看方法：开机后，进入菜单界面，在最后面找到设备信息，可以看到软件版本

号（如 1.00 版本：V1.00）。

三、进入升级方法：方法 1.开机后，进入菜单，找到设备信息，用 USB 线连接电脑后，点

击固件升级。方法 2.关机状态按住 MENU 按键，再插入 USB 接口连接电脑进入升级。

四、版本说明：

版本 更新内容 日期

V1.05 改善 TTL 不稳定的问题；改善部分镜头 TTL 偏亮的问题。 25/6/21

注：详细规格请在官网（www.godox.com.cn）下载最新说明书。

iT30ProS Firmware Release Note
1. Please update the firmware with Godox firmware update software G3 V1.1. G3 V1.1 can be

downloaded on the official website.
2. How to check the version number:After the device is powered on, go to the menu page and

find the device information at the very end. You can see the software version number ( e.g.
Version 1.00: V1.00 ).

3. Upgrade method: Method 1.After powering on the device, enter the menu, find the device
information, connect the computer via a USB cable, and then click on firmware upgrade.
Method 2.In the powered-off state, press and hold the MENU button, then insert the USB
interface to connect to the computer and proceed with the upgrade.

4. Version Instructions:
Version What’s New Date
V1.05 Improve the instability issue of TTL;Improve the issue of

some shots having a slightly overexposed TTL mode.
25/6/21

Note: For more details, please download the newest instruction manual on the official website:
www.godox.com.
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